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Version française 
Présentation
FAIR est née en 2021 de la fusion entre Finansol, acteur historique, et l’iiLab, laboratoire d’innovation sur l’impact. Fédérateur des acteurs de la finance à impact social en France et pôle d’expertise français dans ce domaine à l’international, FAIR fédère plus de 110 entreprises solidaires, banques, sociétés de gestion, ONG, grandes écoles et personnalités engagées. FAIR gère un label, le label Finansol, qui distingue les produits d’épargne solidaire des autres produits d’épargne auprès du grand public. Plus de 160 produits sont aujourd’hui labellisés Finansol.  

Vision
FAIR aspire à une économie qui replace la personne au centre de son développement et agit, en France et à l’international, pour une finance inclusive au service d’un meilleur impact social et environnemental. A cet effet, FAIR mobilise les épargnants individuels et les investisseurs institutionnels, s’appuyant sur l’engagement citoyen et l’innovation financière.  

English version
Presentation
FAIR was born from the merger between Finansol, a long-standing player in the social finance market, and Impact Invest Lab, an associative platform dedicated to the experimentation and development of social impact investments. FAIR is the umbrella organization for social impact finance in France and the French center of expertise in this field at an international level. Indeed, the association brings together more than 110 social enterprises, banks, management companies, NGOs, universities and committed individuals. FAIR also manages a label, the Finansol label, which distinguishes social savings products from other savings products for the general-public. So far, 166 saving products have been awarded the Finansol label. 

Vision
FAIR aspires to an economy that puts people at the center of its development. In France and internationally, FAIR works towards an inclusive finance, for a better social and environmental impact. To this end, FAIR brings together individual and institutional investors, by relying on civic engagement and financial innovation.
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